
Welkom in Merelbeke-Melle
In december 2023 beslisten de gemeenteraden van Merelbeke en Melle beide gemeenten vanaf januari 2025 samen te voegen in 
een fusiegemeente en dus wonen u en ik volgend jaar in Merelbeke-Melle. Onze lokale N-VA-afdelingen trekken in oktober naar 
de gemeenteraadsverkiezingen met Vlaams Parlementslid Andries Gryffroy uit Melle als lijsttrekker en op nummer twee Els 
Sys, voorzitter van de huidige afdeling Merelbeke. 

En misschien denkt u: “Zo’n fusie, 
dat zal wel weer interessant zijn voor 
de politiekers”. Wel, dat is niet zo.

Vandaag telt Melle 21 raadsleden, waar-
onder één burgemeester en vijf sche-
penen. Merelbeke telt er 27, waaronder 
één burgemeester en zes schepenen. De 
nieuwe fusiegemeente zal 33 raadsleden 
tellen, met één burgemeester en negen 
schepenen. Een pak minder dus, wat voor 
u als belastingbetaler een directe bespa-
ring inhoudt.

Op personeel wordt niet bespaard en 
door meer efficiëntie in de taakverdeling 
zal de dienstverlening naar alle inwoners 
verbeteren. Bovendien wordt de werklast 
voor onze gemeenten steeds groter als 
gevolg van nieuwe uitdagingen en die 
taken opvangen is gemakkelijker voor een 
gemeente van 37.000 inwoners dan voor 
twee kleinere gemeenten van 25.000 en 
van 12.000 inwoners.

Financiële zuurstof

Het huidige Merelbeekse bestuur (cd&v 
en OpenVLD) investeerde zwaar in 
sportinfrastructuur, een nieuw woon-
zorgcentrum en een prachtig cultuurcen-
trum. Jammer genoeg ging dat gepaard 
met belangrijke budgetoverschrijdingen, 
waardoor de schuldgraad per inwoner 
flink hoger ligt dan het Vlaams gemiddel-
de. Maar door de fusie neemt Vlaanderen 
18,3 miljoen euro schulden over, waar-
door de schuldgraad opnieuw daalt en de 
fusiegemeente meer financiële zuurstof 
krijgt. 

Indien u ons de kans geeft om te be-
sturen, zullen wij als N-VA beter op uw 
belastingcenten letten, zoals we trouwens 
nu al doen in Melle. In onze nieuwe fusie-
gemeente van 52 km2 kunnen we ook veel 
verstandiger omgaan met de verdeling 
tussen woon-, KMO- en landbouw-
gebied en toch nog mooie aaneengesloten 
natuurgebieden vrijwaren.

Fusie biedt kansen

U ziet, beste lezer, er gebeuren gelukkig 
nog heel wat positieve dingen en soms 
dichtbij huis. Ook al overstelpen de media 
ons met negatief nieuws over gewapen-
de conflicten, natuurrampen en andere 
dramatische gebeurtenissen, omdat slecht 
nieuws nu eenmaal beter verkoopt en 
zorgt voor hogere oplagen en kijkcijfers.
 
Wij kijken met optimisme uit naar onze 
nieuwe fusiegemeente. De fusie biedt 
fantastische kansen om een landelijke 
gemeente te blijven aan de rand van Gent, 
met mogelijkheid tot vlotte verbindin-
gen. Het vergt innovatie, durf, doorzet-
tingsvermogen en hard labeur om die 
kansen om te zetten in realisaties. Maar 
als N-VA-afdeling van Merelbeke-Melle 
willen wij daar met onze lijsttrekkers 
Andries Gryffroy en Els Sys en in overleg 
met u stevig tegenaan gaan. Wij danken u 
alvast om ons die de kans te gunnen.
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Onze kandidaten op 9 juni: een interview
Op 9 juni 2024 trekken alle Vlamingen naar de stembus om hun vertegenwoordigers te verkiezen voor het Vlaams, federaal en 
Europees Parlement. Bij de Oost-Vlaamse N-VA-kandidaten staan er ook vier op de lijst uit Merelbeke-Melle, een combinatie 
van gekende en nieuwe gezichten. Alle kandidaten streven naar één gemeenschappelijk doel: Vlaamse Welvaart. Graag stellen 
we ze even voor! 

Adeline De Clercq
5de opvolger Kamer

Bestuurslid N-VA Merelbeke

    Geboortedatum: 12 juli 2000
    Gezin: Ongehuwd
    E-mail: adeline.declercq@n-va.be
    Loopbaan: Advocate omgevingsrecht bij Frans Baert & Vennoten
    Favoriet gerecht: Alles met zalm
    Favoriete plekje: Op de fiets (als het niet regent)
    Favoriet moment: De middagpauze: gezellig babbelen met collega’s
    Favoriete muziek: Zo fout als het maar kan
    Favorieten boeken: Politiek en psychologie

Els Sys
19de plaats  
Vlaams Parlement

Voorzitter N-VA Merelbeke

    Geboortedatum: 12 juni 1981
    Gezin: Gehuwd met Karel, twee kinderen: Elien en Ward
    E-mail: els.sys@n-va.be
    Loopbaan: Leraar, directeur, raadgever Ben Weyts, inspecteur
    Favoriet gerecht: Kaasschotels met nootjes, om te delen met familie 

en vrienden
    Favoriete plekje: In het groen, in de zon en in Merelbeke
    Favoriet moment: Als ik tien minuten te vroeg klaar ben om te 

vertrekken
    Favoriete muziek: Meezingers (als niemand luistert)
    Favorieten boeken: Kinderboeken en boeken over onderwijs

Andries Gryffroy
5de plaats  
Vlaams Parlement

Vlaams Parlementslid

    Geboortedatum: 12 maart 1963
    E-mail: andries.gryffroy@n-va.be
    Loopbaan: Sinds 2014 in het Vlaams Parlement. Ondernemer. 

Mijn thema’s in het Vlaams Parlement: energie, klimaat, innovatie.
    Favoriete sport: Hockey en fietsen
    Favoriete plekje: De zee/de kust
    Favoriet moment: Een hapje en een drankje met vrienden
    Favoriete muziek: Opera
    Favorieten boeken: Thrillers

Caroline Croo
11de opvolger Kamer

Ondervoorzitter N-VA Melle

    Geboortedatum: 28 januari 1963
    Gezin: Gehuwd met Erwin, drie zonen: Thomas, Adriaan en Jan
    E-mail: caroline.croo@n-va.be
    Loopbaan: Tandarts, Vlaams Parlementslid, docent Mondzorg, 

medewerker tandheelkunde UGent
    Favoriet gerecht: Wiener Schnitzel
    Favoriete plekje: Langsheen de Schelde fietsen
    Favoriet moment: Ontbijt met een goede tas koffie, de krant en 

Radio 1 op de achtergrond
    Favoriete muziek: Bart Peeters, ABBA, de Lage Landen Lijst, 

klassiekers: het Franse chanson
    Favorieten boeken: De Zeven Zussen



Veel inkomsten en veel schulden

Waaraan geeft de gemeente Merelbeke haar geld uit?
De gemeente Merelbeke gaf sinds 2019 jaarlijks gemiddeld 76,6 miljoen euro uit. In de huidige legislatuur investeerde 
Merelbeke alles samen 65,2 miljoen euro, goed voor 23 procent van de totale uitgaven. Vergeleken met het Vlaams gemiddelde 
van 16 procent is dat zeer veel.

Welke uitgaven werden geschrapt?

Niet alle geplande uitgaven werden uitgevoerd. Sommige werden 
geschrapt of verschoven naar de volgende legislatuur, zoals:
•    het kernversterkend project Flora
•    de (her)aanleg van fietspaden in de Kerkstraat en de parallelle 

fietsweg voor de Hundelgemsesteenweg in het centrum
•    de heraanleg van het dorpsplein en de renovatie van het GOC 

in Bottelare
•    de aanleg van een zone voor passieve recreatie Molenkouter 

Zuid
Toegegeven, er werd ook veel gerealiseerd, zoals een nieuw 
cultureel centrum, een tweede sporthal en de aanleg van het 
sportpark Molenkouter.

Hoe zit het met de schulden?

Koken kost geld. Merelbeke blijft met heel veel schulden zitten. 
Met een schuldgraad van 100 procent zitten wij bij de Vlaam-
se gemeenten met een zeer hoge schuldgraad. De gemiddelde 
schuldgraad van de Vlaamse gemeenten bedraagt 60-65 procent. 

Merelbeke heeft met 2.254 euro schuld per inwoner de derde 
hoogste schuldgraad in Oost-Vlaanderen, na Gent (3.040 euro/
inwoner) en Zottegem (2.255 euro/inwoner).

Wat na de fusie van Merelbeke en Melle?

Merelbeke is een gemeente met veel inkomsten uit belastingen 
en veel schulden. Gelukkig levert de fusie met Melle voor de 
nieuwe gemeente Merelbeke-Melle een schuldovername van 18,3 
miljoen euro door Vlaanderen op.

En de belastingen?

Die bedragen momenteel:
•    Aanvullende gemeentebelasting op de personenbelasting 

(APB): 7,7 procent (Merelbeke) en 7,5 procent (Melle)
•    Opcentiemen op de onroerende voorheffing (OOV): 910 (Me-

relbeke) en 945 (Melle)
Wij vinden een verlaging naar 7 procent APB en 900 opcen-
tiemen OOV zeker het onderzoeken waard. Maar dat is een 
beslissing voor de nieuwe bestuursploeg na de gemeenteraads-
verkiezingen van 13 oktober 2024.

Nachtrust voor de buurtbewoners 
van de tennisclub
Buurtbewoners klagen over de geluidsoverlast veroorzaakt 
door de buitensporten en het cafetariagebeuren van de ten-
nisclub. Fractievoorzitter Rik De Vis spoorde de schepen aan 
om onmiddellijk een gesprek met de club en de buurt aan te 
gaan. Een plan van aanpak om duurzame geluidswerende 
maatregelen te realiseren is dringend en noodzakelijk om de 
levenskwaliteit te herstellen. 

Rik De Vis Fractievoorzitter

Woonzorgcentrum Kloosterstraat  
al 5 miljoen duurder dan geraamd
In het verleden wees onze fractievoorzitter Rik De Vis al op 
de financiële ontsporing van de bouwkost van het woon-
zorgcentrum site Kloosterstraat. De eindafrekening kwam 
toen al op ruim 39 miljoen euro, een meerkost van meer 
dan 5 miljoen! 

De vraag hoe die 5 miljoen zal gefinancierd worden, blijft 
tot vandaag onbeantwoord. Ook de definitieve oplevering 
van het gebouw heeft nog steeds niet plaatsgevonden.

Onze mandatarissen

Rik De Vis
gemeenteraadslid 
N-VA Merelbeke

Guido Mortier
gemeenteraadslid 
N-VA Merelbeke

Rosine van  
Gysegem
gemeenteraadslid 
N-VA Merelbeke

Jo Van 
Horebeke 
gemeenteraadslid 
N-VA Merelbeke

Joris Van  
De Vyver
lid van het  
autonoom  
gemeentebedrijf

Sabrina  
Schollaert
lid van het  
autonoom  
gemeentebedrijf

Els Sys
lid van het  
bijzonder comité 
voor de sociale 
dienst



VOOR
VLAAMSE
WELVAART
Met die kernboodschap trekt de N-VA dit jaar  
naar de kiezer. 

Uw welvaart wordt dé inzet van de verkiezingen. 
Want zonder welvaart en een gezonde economie 
kunnen we niet investeren in kwalitatieve zorg, 
leefbare pensioenen, zekere en betaalbare energie, 
moderne infrastructuur, uitmuntend onderwijs en 
een strenger veiligheids- en migratiebeleid. 

Op www.voorvlaamsewelvaart.be legt voorzitter 
Bart De Wever haarfijn uit waarom wij uw welvaart 
vooropstellen.

Na drie jaar van Franstalig-links Vivaldi-
beleid dat vooral de belangen diende 
van niet-werkenden, is de N-VA de 
enige garantie om onze werkende en 
ondernemende Vlaamse middenklasse 
opnieuw te versterken. Maar dan moeten 
we wel nú, met alles wat we in onze mars 
hebben, het tij keren. 
Voor Vlaanderen. Voor welvaart.”

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.

Bekijk de videoboodschap 
van Bart De Wever


